


# CLASSIC DRIVER



## 1982 Nissan 280 ZX - 280ZX

280ZX

Lot sold	<b>USD 0</b> EUR 0 (listed)	Drive	RHD
Year of manufacture	1982	Condition	Used
Lot number	351	Location	
		Exterior colour	Brown
		Car type	Other

### Description

- Offered from the Youngtimer Collection
- Just over 3,500 miles from new
- Includes its original window sticker, invoice and warranty card

With just over 3,500 miles on its odometer, this 1982 Nissan 280ZX has travelled less than 100 miles, on average, for each year of its life – a remarkable exercise in restraint given that it was one of the most exciting and desirable sports cars of its time.

Delivered new to Winter Haven, Florida, and presented today in a very 1980s colour scheme of Dark Brown with Gold accents, this 280ZX was specified with the optional leather and suede package, power windows and cruise control as per its original window sticker. In addition, original documentation also includes the original purchase invoice and the original warranty card. It was purchased out of its home state of Florida in 2016 by the consignor and subsequently imported to Switzerland.

With interest in Japanese classics rising, this 280ZX presents an ideal proposition for a collection of only the most original examples of these cult classics.

- Aus der Youngtimer Collection
- Nur 3.500 Meilen Laufleistung
- Mit originalem „window sticker“, Rechnung und Garantiekarte

Bei einer Gesamtlauflistung von nur eben über 3.500 Meilen wurde dieser 1982er Nissan 280ZX nur rund 100 Meilen jährlich gefahren – eine enorme Zurückhaltung bei einem so aufregenden und gesuchten Sportwagen.

Neu ausgeliefert in Winter Haven im US-Bundesstaat Florida in einer sehr „80er Jahre“-Farbkombination von dunkelbraun mit goldenen Akzenten, wurde dieser 280ZX dem originalen window sticker zufolge zusätzlich mit einem Innenraum aus Leder/Wildleder geordert sowie mit elektrischen Fensterhebern und Tempomat. Darüber hinaus enthält die umfangreiche originale Dokumentation die Originalrechnung und Garantiekarte. 2016 kaufte der heutige Besitzer diesen Wagen direkt in Florida und importierte ihn in die Schweiz.

Im Hinblick auf das steigende Interesse an klassischen japanischen Automobilen ist dieser 280ZX eine ideale Ergänzung für eine Sammlung originaler japanischer Kultklassiker.

To view this car and others currently consigned to this auction, please visit the RM website at [rmsothebys.com/en/auctions/es19](http://rmsothebys.com/en/auctions/es19).

RM Auctions Ltd



**First name** Augustin

**Last name** Sabatie-Garat

39-42 New Bond Street

London

W1S 2SQ

United Kingdom

**Phone** +44-02078517070

<http://www.rmsothebys.com/en/auctions/es19>

---

<https://www.classicdriver.com/en/car/nissan/280-zx/1982/614222>

© Classic Driver. All rights reserved.